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W SKRÓCIE 

Każdy, kto fotografuje ama-
torsko lub posiada zadbany dom 
i ogród, może spróbować swoich 
sił w drugiej edycji konkursów na 
najładniejszą posesję oraz „Mia-
sto i Gmina w obiektywie”, 
organizowanych przez Burmi-
strza Miasta i Gminy Nowa Sa-
rzyna. Termin składania zgłoszeń 
mi j a  30  MAJA 2009  r.  
Formularze zgłoszeniowe dostę-
pne są na stronie www UMiG:  oraz 
w siedzibie Urzędu, w pokoju 29 (III piętro). 
Wszystkich chętnych zapraszamy do wzięcia udziału. Warto 
powalczyć o nagrody. W każdym z konkursów pierwsze miejsce, to 
1000 zł, drugie - 500 zł, zaś trzecie - 300 zł.

www.nowasarzyna.eu/konkursy

W związku z nasileniem się zjawisk wandalizmu, niszczeniem i uszkodzeniem mienia społecznego na terenie miasta i gminy Nowa Sarzyna, 
apelujemy do mieszkańców Gminy o wspólną troskę o nasze mienie społeczne, w szczególności apel ten kierujemy do wszystkich rodziców, aby 
uczulili swoje dzieci, że o majątek społeczny trzeba dbać, szanować i piętnować akty wandalizmu.
Jednocześnie informuję, że wandalizm, tj. umyślne uszkodzenie lub zniszczenie mienia w tym społecznego jest karalne w trybie postępowania 
w sprawach o wykroczenie (wykroczenie z art. 124 Kodeksu Wykroczeń). W przypadku, jeżeli wartość szkody przekracza kwotę 250 zł, 
wandalizm jest przestępstwem określonym w art. 288 Kodeksu Karnego, a czyn ten podlega karze pozbawienia wolności od 3 miesięcy do 5 lat.
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Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna informuje, że:
1. Ogłoszony jest:
·III przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych o numerach 845/38, 845/39, 845/40, 845/54 
położonych na terenie wsi Łętownia-Gościniec

·I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej o numerze ewid. 463 położonej na terenie wsi Ruda 
Łańcucka.  

2. Wywieszony jest wykaz nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych:
·położonych na terenie wsi Sarzyna przeznaczonych do 

sprzedaży w formie przetargu ustnego nieograniczonego, 
·nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej na terenie 

wsi Łętownia przeznaczonej do sprzedaży w formie przetargu 
ustnego nieograniczonego.

Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna podaje do publicznej 
wiadomości, że w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowej Sarzynie 
został wywieszony wykaz na dzierżawę działek położonych 
w miejscowości Sarzyna pod użytkowanie rolnicze.

Szczegółowe informacje dot. w/w. nieruchomości można uzyskać 
w siedzibie UMiG w Nowej Sarzynie, ul. Kopernika 1, pokój 23, 
III- cie piętro, tel. (017) 2413177 wew. 323.

Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna informuje, że jest 
wywieszony wykaz lokalu przeznaczonego do sprzedaży w drodze 
przetargu ustnego nieograniczonego położonego w Nowej 
Sarzynie. 
Szczegółowe informacje dotyczące ww. nieruchomości można 
uzyskać w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Nowej Sarzynie, ul. 
Kopernika 1, III piętro pok. Nr 24, Tel. (017)2413177 wew. 324.

Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna informuje, że został 
wywieszony wykaz lokali przeznaczonych do sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej na rzecz najemców, położonych w Nowej 
Sarzynie. Szczegółowe informacje dotyczące ww. nieruchomości 
można uzyskać w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Nowej 
Sarzynie, ul. Kopernika 1, III piętro pok. Nr 24, Tel. 
(017)2413177 wew. 324.

Zniszczony przystanek autobusowy

Zdemolowany cmentarz w Rudzie Łańcuckiej

http://www.nowasarzyna.eu/konkursy
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Rekordowe plany budżetu 2009

Plan dochodów ogółem budżetu gminy na 2009 rok w  kwocie na realizację projektu “Uporządkowanie gospodarki wodno-
58 232 256 złotych  jest większy od planów budżetowych, ściekowej aglomeracji Nowa Sarzyna - etap IV” (Łętownia Gościniec 
uchwalonych rok wcześniej aż o 38 %. Największym działem i Judaszówka)  - 7 025 611 zł. Ponadto znajdują się tu wydatki na 
dochodów gminy są rozliczenia różne.  Obejmują 35,8 % planu, czyli urządzenie placu targowego – 350 000 zł, utrzymanie czystości 
19 463 616  zł. Składa się na nie subwencja ogólna z budżetu państwa w gminie -  260 000  zł, oświetlenie i konserwację urządzeń 
z przeznaczeniem na: część oświatową – 14 411 322 zł, część oświetleniowych - 720 000 zł czy na utrzymanie zieleni 143 000 zł.     
wyrównawczą – 4 320 600 zł i część równoważącą – 651 694 zł. Oto najważniejsze wydatki planowane w kolejnych działach.

Naliczenie kwoty subwencji oświatowej opiera się na danych Dział “Transport i łączność” – 7 244 947 zł. Na tę kwotę składają 
sprawozdawczych za rok 2007, stąd ulegnie ona korekcie w trakcie się wydatki na bieżące remonty oraz utrzymanie dróg, chodników 
roku. Biorąc pod uwagę, iż liczba uczniów w naszej gminie uległa i mostów na terenie miasta i gminy - 670 000 zł (w tym na zimowe 
zmniejszeniu, korekta będzie miała nieco ujemny wpływ na dochody. utrzymanie dróg – 100 000 zł), przebudowa dróg gminnych oraz 

15 221 394  zł,  czyli 26,14 % planu - to dochody od osób chodników – 6 070 656 zł (w tym przebudowa skrzyżowania ul. Jana 
prawnych, fizycznych i od innych jednostek nie posiadających Pawła II i KEN w N. Sarzynie, wykonanie parkingu wraz z dwoma 
osobowości prawnej oraz wpływy związane z ich poborem. chodnikami obok Przychodni Zdrowia w N. Sarzynie, budowy 
Podstawowym źródłem jest tu podatek od nieruchomości – chodników w ciągu drogi gminnej w Rudzie Łańcuckiej i w ciągu 
8 988 130 zł. Trzeci pod względem wysokości kwoty dział "Pomoc dróg gminnych w Sarzynie, budowa chodnika od kładki na potoku 
społeczna", stanowi ok. 15 %  (8 453 660 zł) dochodów. Składa się Łowisko do drogi powiatowej w Woli Żarczyckiej, przebudowa drogi 
głównie z dotacji celowych z budżetu Wojewody, na realizację m.in. gminnej w sołectwie Łętownia-Gościniec i Sarzyna - “Za Wodą”).  
wypłat zasiłków i świadczeń rodzinnych. Wydatki na drogi powiatowe i krajowe, to odpowiednio 436 291 zł 

W dochodach spore środki pochodzą z funduszy europejskich: i 68 000 zł.
3 560 659 zł na przebudowę dróg gminnych na terenie Gminy Nowa  “Rolnictwa i Łowiectwo”  to 102 000 zł, w tym wykonanie sieci 
Sarzyna, 1 595 392 zł z Norweskiego Mechanizmu Finansowego na wodociągowej w zakresie uzbrojenia terenów w Łętowni i na Osiedlu 
termomodernizację budynków użyteczności publicznej i 1 400 023 zł Janda. Z kolei “Leśnictwo” to 26 000 zł. Są to pieniądze na zakup 
na budowę sieci wodociągowej Łętowni. Dochody uzyskiwane sadzonek i środków ochrony roślin, dokarmianie zwierzyny leśnej 
z majątku komunalnego Miasta i Gminy planuje się w łącznej kwocie oraz wykonanie orki pod zalesianie.
1 062 808 zł. Dział “Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz 

Planowane wydatki wynoszą 62 554 846 zł i są większe od planów i wodę”  nie pojawiał się w budżecie gminy w ostatnich latach. W tym 
ubiegłorocznych o ponad 1/3. Różnica między dochodami roku 4 300 000 zł będzie przeznaczone na budowę sieci wodociągowej 
a wydatkami, wynosząca ponad 4 000 000 zł zostanie pokryta za w Łętowni.
pomocą kredytów i pożyczek. Dział “Gospodarka mieszkaniowa” obejmuje wydatki na 

Najwięcej pieniędzy w budżecie gminy przeznaczono na oświatę - realizację zadań w zakresie gospodarki gruntami i nieruchomościami 
33,01 %. Wydatki przewyższają o 6 237 762 zł kwotę subwencji – 3 567 478 zł, w tym  podatki od nieruchomości gminnych (110 500 
oświatowej wraz z wpływami z usług, które uzyskują szkoły. Na tę zł), utrzymanie budynków komunalnych (energia, remonty, itp.- 
kwotę składają się wydatki związane z bieżącą działalnością szkół 82 000 zł), opłaty za zarządzanie lokalami gminnymi (93 577 zł), 
podstawowych (8 858 429 zł), gimnazjów (4 872 175 zł), przedszkoli wykonanie dokumentacji technicznej bloków dla wspólnot 
i oddziałów przedszkolnych w szkołach (2 454 052 zł), Zespołu mieszkaniowych (200 000 zł), a także zaliczka dla wspólnot za zarząd 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli (564 441  zł), nieruchomościami wspólnymi (240 000 zł).      
funkcjonowanie stołówek szkolnych (1 052 176 zł),czy dowóz dzieci “Działalność usługowa” (168 000 zł), czyli opracowanie proje-
do szkół (310 762 zł). Zaplanowano również wydatki inwestycyjne któw decyzji o warunkach zabudowy, zakup usług w zakresie 
w szkołach i przedszkolach, w tym na rozpoczęcie budowy Gimna- podziałów i rozgraniczeń działek, opracowanie miejscowych planów 
zjum w Nowej Sarzynie i rozbudowę Zespołu Szkół w Sarzynie, na zagospodarowania przestrzennego oraz wydatki majątkowe na 
wyremontowanie pomieszczenia w Przedszkolu nr 2 dla dodatko- cmentarze, m. in. na bramę i chodnik na cmentarzu w Rudzie 
wego oddziału przedszkolnego oraz na projekt boiska sportowego Łańcuckiej.
przy Szkole Podstawowej w Jelnej. “Administracja publiczna”, to 4 188 013 zł. Wydatki obejmują 

Spore środki zostały przeznaczone na opiekę społeczną - całokształt funkcjonowania Urzędu Gminy i administracji samo-
9 971732zł. W kwocie tej zawarte są fundusze na realizację zadań rządowej, koszty funkcjonowania Rady Miejskiej (212 255 zł) oraz 
zleconych przez Wojewodę (na świadczenia rodzinne – 6 913 600 zł, wydatki na promocję gminy (86  700 zł).
funkcjonowanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Sarzynie – Na wykonanie prac zleconych, związanych z aktualizacją stałego 
349 000 zł) oraz na zadania własne gminy (zasiłki okresowe i celowe – rejestru wyborców w gminie przeznaczono kwotę  - 3 469 zł.
411 075 zł, opłaty za pobyt mieszkańców gminy w domach pomocy “Edukacyjna opieka wychowawcza” umożliwiająca działalność 
społecznej – 314 160 zł, dożywianie uczniów i posiłki dla świetlic szkolnych, to 521 649 zł.
potrzebujących – 547 000 zł, dodatki mieszkaniowe - 240 000 zł, Na finansowanie bieżącej działalności jednostek OSP, rozbudowę 
działalność Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – remizy w Łętowni, zadań z zakresu obrony cywilnej czy dodatkowych 
654 297 zł, usługi opiekuńcze – 235 620 zł, świadczenia na rzecz patroli policji przeznaczono 281 500 zł w dziale “Bezpieczeństwo 
dzieci niepełnosprawnych - 30 000 zł). publiczne i ochrona przeciwpożarowa”.

Trzecim pod względem wielkości wydatków jest dział Wydatki związane z poborem podatków, to 40 000 zł. 
“Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” – 8 625 611 zł. W dziale “Obsługa długu publicznego”  zaplanowano 340 178 zł 
W zakresie gospodarki ściekowej i ochrony wód zakłada się wydatki na spłatę odsetek od kredytów i pożyczek bankowych. 
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Biesiada Kół Gospodyń Wiejskich
„Buja księżyc po błękicie, jaka piękna jest ta noc…” tę i wiele tradycyjne przyśpiewki. Kiedyś, jeszcze w latach sześćdziesiątych, 

innych tradycyjnych ludowych piosenek można było usłyszeć kawalerka chodząc ulicami śpiewała, teraz to się skończyło - opowiada 
7 lutego w Woli Żarczyckiej, podczas „Biesiady  Kół Gospodyń Halina Kurcaba.
Wiejskich z Terenu Powiatu Leżajskiego”. Na zaproszenie prze-  Śpiewy i tańce trwały do rana. Kolejna biesiada za rok.  
wodniczącej tamtejszego koła, Haliny Kurcaby odpowiedziały Organizatorzy dziękują sponsorom: UMiG w Nowej Sarzynie, 
gospodynie z Wierzawic, Giedlarowej, Chałupek Dębiańskich, Starostwu Powiatowemu, Ośrodkowi Kultury w Nowej Sarzynie 
Sarzyny i Wólki Łętowskiej. i firmie Smak-Eko z Górna.

Spotykamy się już piąty raz. Chcemy, ocalić od zapomnienia tekst: bw 
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W dziale “Różne rozliczenia” przeznaczono kwotę 566 332 zł na Na dofinansowanie sportu kwalifikowanego dla klubów 
realizację pilnych potrzeb wynikłych w ciągu roku, odpraw sportowych i innych podmiotów uczestniczących we współzawo-
emerytalno - rentowych, awansów zawodowych, podwyżki wynagro- dnictwie sportowym, organizowanym przez polskie związki sportowe 
dzeń w jednostkach oświatowych oraz skutków zmiany regulaminu przeznaczono, w formie dotacji, kwotę 329 000 zł, na funkcjono-
wynagradzania nauczycieli. wanie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowej Sarzynie – 

 Na ochronę zdrowia przeznaczono 185 000 zł. Są to wydatki 1 132 334 zł, na masowe imprezy sportowe 27 000 zł, a na sport 
wynikające z Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązy- szkolny 13 000 zł.    
wania Problemów Alkoholowych. Ostatni w naszym zestawieniu jest Gminny Fundusz Ochrony 

W tym roku na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wydatki Funduszu, to 268 000 zł. 
przyznano kwotę 1 167 000 zł. Są to wydatki, obejmujące głównie Kwota ta zostanie przeznaczona, między innymi, na rekultywację 
finansowanie gminnych instytucji kultury: Biblioteki (443 000 zł) dzikich wysypisk śmieci (80 000 zł), sprzątanie gminy (60 000 zł) 
oraz Ośrodka Kultury (601 000 zł). Tutaj zabezpieczono również i dobudowę odcinków kanalizacji sanitarnej na terenie Miasta 
kwotę 100 000 zł na ogrodzenie Ośrodka Kultury w Woli Żarczyckiej i Gminy.
i izolację piwnic OK w Nowej Sarzynie. tekst: bw

Klub Sportowy „Francesco” w Jelnej

Parafialny Uczniowski Klub Sportowy „Francesco”, od 2003 roku  Zarząd Klubu składa podziękowanie Burmistrzowi Miasta 
wychowuje dzieci i młodzież, poprzez kulturę fizyczną i sport. i Gminy w Nowej Sarzynie oraz wszystkim sponsorom  za wsparcie 
Promowanie aktywnego spędzania wolnego czasu realizowane jest finansowe i organizacyjne.
w oparciu o chrześcijański system wartości i społeczną naukę kościoła. tekst i foto: bw

Klub z Jelnej prowadzi zajęcia z piłki nożnej, tenisa 
stołowego i szachów. Chcemy, żeby nasza młodzież cały czas 
się rozwijała, osiągała coraz lepsze wyniki sportowe. Dzięki 
tego typu zajęciom może ona kontynuować uprawianie 
ulubionych dyscyplin sportowych poza szkołą - mówi Wiesław 
Miś, prezes klubu. Zajęcia prowadzone są przez 
instruktorów, trenerów oraz animatorów. Średnio 
uczestniczy w nich około 30 osób. Staramy się również 
organizować w naszej miejscowości zawody sportowe, jak 
chociażby miniturniej halowej piłki nożnej, czy turniej tenisa 
stołowego - Gwiazdka 2008 - dodaje. Do największych 
osiągnięć klubu w minionym roku należy zajęcie 
pierwszego miejsca w XVII Międzynarodowym Turnieju 
Halowym Piłki Nożnej w Warszawie (rocznik 1991), 
pierwsze miejsce i awans do II Ligi Juniorów Starszych 
Podokręgu Rzeszów oraz zajęcie piątego miejsca 
w rozgrywkach klasy B seniorów. Wychowankowie klubu 
brali również udział w turnieju szachowym “Mikołaj 2008” 
w Nowej Sarzynie. 

Zostaw 1 % podatku w swojej gminie

Stowarzyszenie „Nasza Mała Ojczyzna” - nr KRS: 0000152888,
Stowarzyszenie „Integracja bez Granic” - nr KRS: 0000045567,
Parafialny Uczniowski Klub Sportowy „Francesco” Jelna - nr KRS: 0000229696.

Plan wydatków budżetowych na 2009 rok z podziałem na najważniejsze działy
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W KULTURZE 

„Wrzeciono” po raz piętnasty

Zaraz po ogłoszeniu kolejnej edycji Królewskiego, Anna Buchalska z Kutna, 
konkursu Międzynarodowych Spotkań mieszkająca we Włoszech Mirosława 
Poetów “Wrzeciono 2009”, do organizatorów Michalska-Contu oraz Mirosław Osowski 
wpłynęło 411 zestawów wierszy z Polski i Małgorzata Żurecka ze Stalowej Woli. 
i kilkunastu krajów świata. Jak zwykle mocno Tradycyjnie Stowarzyszenie Folklorystyczne 
reprezentowana była Polonia zamieszkała “Majdaniarze” przyznaje także nagrodę 
bliżej lub dalej naszej wschodniej granicy. specjalną. W tym roku trafiła ona do Agaty 
Z tego względu, zarząd Stowarzyszenia Linek ze Stalowej Woli. Po wręczeniu nagród, 
Folklorystycznego “Majdaniarze” postano- laureaci zaprezentowali swoje utwory 
wił pozakonkursowo wyróżnić dziesięciu zgromadzonej publiczności. Przez cały czas na 
twórców, mieszkających w Federacji Rosy- scenie przygrywała kapela ludowa “Majda-
jskiej, Mołdawii, Uzbekistanie, Estonii, niarze”, obchodząca 18-lecie istnienia. Z tego 
Ukrainie, Litwie i Białorusi. względu zastępca burmistrza Marek Chmura 

Finał, czyli oficjalne ogłoszenie zwy- wręczył Jerzemu Wronie, który gra w kapeli 
cięzców konkursu odbył się 28 stycznia w sali od sierpnia 1990 roku pamiątkową statuetkę. 
widowiskowej Ośrodka Kultury w Nowej Wspaniałym zwieńczeniem imprezy okazał 
Sarzynie. Spotkanie, wspólnie ze starostami się koncert poezji śpiewanej. Rzeszowska 
imprezy - dyrektorem Ośrodka Kultury artystka Renata Kątnik, wraz z zespołem, 
Bogusławem Rupem oraz wieloletnią jurorką wykonała wiersze podkarpackich poetów, do 
Haliną Zielińską, otworzył szef „Majda- własnej muzyki skomponowanej na gitarę, 
niarzy” Roman Kostyra. Wszyscy wymienieni skrzypce i fortepian. 
byli jednocześnie obok Lili Witkowskiej, Międzynarodowe Spotkania Poetów to 
Stanisławy Charysz i Krystyny Koczot impreza o niepowtarzalnej, rodzinnej 
członkami jury. Chwilę później poznaliśmy atmosferze. Organizatorzy, a w szczególności 
tegorocznych laureatów. Pierwszą nagrodę Roman Kostyra stworzyli pasjonatom pióra 
przyznano mieszkającej w Niemczech Lucy- wspaniałe warunki do prezentacji własnej 
nie Ewie Botschenko. Drugie miejsce przy- twórczości i, co najważniejsze, do publikacji 
padło Krystynie Pieleckiej z Koszalina, zaś jej w wydawanym rokrocznie okolicz-
trzecie Ryszardowi Mściszowi z Jeżowego, nościowym tomiku wierszy. 
który w 2005 roku uhonorowany został Niesłabnąca popularność “Wrzeciona” wśród 
pierwszą nagrodą. Wysoki poziom prac kon- poetów, kreatywność organizatorów oraz 
kursowych zmusił jurorów do przyznania wsparcie samorządów lokalnych i instytucji, 
siedmiu wyróżnień. Cieszyli się nimi: Anna pozwalają z optymizmem patrzeć na kolejne 
Gajda z Jarosławia, Karolina Kaleta z Jeżo- edycje tego konkursu. 
wego, Urszula Kopeć-Zaborniak z Majdanu tekst i foto: ps

Występ Kapeli “Majdaniarze”      

Laureaci tegorocznego Konkursu Poetyckiego     Ryszard Myścisz recytuje swoje wiersze      

Medalem Gradu Diverso Via Uno (wiele dróg 
do jednego celu) uhonorowano Stanisława 
Bartnika, radnego Sejmiku Województwa 
Podkarpackiego za zasługi w utrwalaniu 
kultury i bezinteresowną pomoc w organizacji 
imprez. 
Medal Age Quod Agis (czyń ,co czynisz z całej 
mocy) przyznano Zbigniewowi Kłakowi 
Kowalstwo Artystyczne KŁAK za bez-
interesowne popularyzowanie kultury.
Medal Ab Imo Pectore (Z głębi serca) 
przyznano Kołu Gospodyń Wiejskich 
w Tarnogórze za popularyzowanie kultury 
ludowej wśród młodego pokolenia.

Zacząłem Dzień Rybą

zacząłem dzień rybą ości słów
łaskotały mnie w gardło jedna
utkwiła jak stary wrak na dole
wszędzie pełno rdzą zżartych haczyków

powietrze raniło oddech poznałem
skarb milczenia zatopiony przed laty
widziałem wyspę z każdej strony nic
nie przykuło mnie do miejsca płynąłem 
jak wszystko jak czas którego stery
nienawykły do rąk na rzeki patrzyłem
z wyższością jak marlin na starego
Santiago gdzieś w górze chwiały się
statki zabujane na falach

nie chciałem piąć się do góry wydobyć się
na pokład pełen ludzi symbol matki ojczyzny
cóż znaczy kiedy życie ma wartość nade wszystko
samo w sobie po ostatni krzyk mewy o świcie

Ryszard Mścisz (Jeżowe)
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„Nowa Sarzyna to Reggae-Town”

Czy warszawiacy potrafią zachować dystans 
w stosunku do własnej osoby? Ile jest prawdy 
w opiniach na temat ich poczucia wyższości?
Reggenerator: Po tej rozmowie odpowiecie 
sobie sami, czy mamy ten dystans, czy go nie 
mamy. Myślę, że większość mieszkańców 
Warszawy go ma.
Gorg: Ale ten dystans jest w całym kraju 
wystawiany na ciężką próbę (śmiech).
Pablo: Prawdę, mówiąc 85% naszych 
mieszkańców ,to ludzie mili i sympatyczni. 
Niestety opinię buduje również cham, który 
przyjedzie z Warszawy i będzie udawał kogoś 
lepszego od innych. 
Reggenerator: Chcemy ludziom pokazywać 
starą warszawską kulturę. Kiedyś był taki 
kodeks honorowy, że jak ktoś szedł z dzie-
wczyną, nawet po najbardziej gitowskiej 
dzielnicy, to w gębę nie dostał. A teraz, to 
wszędzie są i chamy i dobrzy, kulturalni ludzie.
Powiedzcie na koniec coś o planach na 
przyszłość.
Gorg: Latem chcielibyśmy zacząć pracę nad 

Jak długo pracowaliście nad płytą wpiosence historii polskiej muzyki reggae? nową płytą. 
„Inadibusu”? Pablo: Z tego, że na nasze koncerty przychodzi Pablo: Znowu będzie to praca, jak nad 
Reggenerator: Produkcja tej płyty wyglądała wielu młodych ludzi, którzy nie mieli szansy poprzednim albumem, tzn. dużo koncertów, 
zupełnie inaczej, niż w przypadku powstawania doświadczyć rozwoju tego gatunku w Polsce. a między nimi wchodzenie do studia i nagry-
wcześniejszych. Pierwszy album „Vabang!” Prawda jest taka, że w latach 80-tych, a nawet wanie. Część z nas zamyka teraz inne projekty 
nagraliśmy bardzo szybko. Pojechaliśmy do jeszcze do połowy lat 90-tych, zespołom było i niebawem będzie szansa, aby to wszystko 
studia z gotowym materiałem i spędziliśmy tam ciężko wydawać własne płyty. Wiele z nich ruszyło z dużego kopyta. 
dwa tygodnie. zasługuje na to, aby ocalić je od zapomnienia. Reggenerator: Jeżeli chodzi o koncerty, to 
W przypadku „Inadibusu”, ten proces był My jesteśmy “dziećmi i wnukami” tych kapel. wystąpimy wkrótce w warszawskiej Stodole, 
dłuższy i dokładniejszy oraz bardziej rozłożony Od nich czerpaliśmy inspirację. Przez piosenkę anastępnie udajemy się na Wyspy Brytyjskie. 
w czasie. Wiele pomysłów na piosenki “Poland story”, chcieliśmy również niejako Dziękuję.
powstawało podczas naszych podróży busem spłacić im dług artystyczny. Z muzykami “Vavamuffin” rozmawiała A. Świć.
na koncerty. Stąd wzięła się nazwa płyty. Koncertujecie w różnych miejscowościach, 

przedwczoraj w Rzeszowie, wczoraj W jaki sposób dogadujecie się w tak licznej 
w Stalowej Woli, a dziś tu, w Nowej Sarzynie. grupie?
Jaki wpływ ma, na to, co robicie wielkość Pablo: Już dawno temu ustaliliśmy, że wszelkie 
miasta czy liczebność publiczności?sporne sytuacje w kwestiach zarówno 
Reggenerator: To, że dzisiaj gramy w Nowej muzycznych, jak i pozamuzycznych, rozwiązu-
Sarzynie, innym razem w Warszawie czy jemy poprzez głosowanie. Przy dziesięciu 
w Rzeszowie, świadczy o tym, że chętnie osobach w zespole, inaczej nie dałoby się 
występujemy wszędzie, gdzie tylko uda się taki normalnie funkcjonować. Ja osobiście miałem 
koncert zorganizować. Nie ma tutaj większego spore zastrzeżenia do koloru okładki drugiej 
znaczenia, czy jest to małe miasto, czy płyty “Dubang!”
ogromne. Reggenerator: Życie pokazuje coś takiego, że 
Pablo: My lubimy grać w małych mie-nawet jeżeli nie chcesz, by coś pojawiło się na 
jscowościach, bo na takie koncerty przychodzą płycie, to jak już zostałeś przegłosowany, szybko 
nie tylko fani reggae, ale wszyscy, których o tym zapominasz i przechodzisz do porządku 
interesuje coś więcej, niż tylko picie wina, czy dziennego.
piwa. Ci ludzie są bardziej spragnieni muzyki, Pablo: Polecamy tę metodę we wszelkich 
chcą dowiedzieć się od nas jakiś rzeczy. sporach. Może nie jest to najlepszy sposób na 
My, dzięki tym kontaktom stajemy się załatwienie każdej sprawy, ale lepszego jeszcze 
mądrzejsi, bo nie jesteśmy tylko chłopakami nikt nie wymyślił.
z dużego miasta, którzy nie widzą niczego Skąd wziął się pomysł na opowiedzenie 
innego, poza nim.

8 lutego Nowa Sarzyna stała się kolejny raz areną koncertową. Prawdziwe tłumy pojawiły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury, na występie 
gwiazdy polskiej sceny reggae – formacji ”Vavamuffin”. Zespół ten powstał w lutym 2003 roku. Nazwa “Vavamuffin”, to połączenie słów: 
jamajskiego “raggamuffin“, oznaczającego styl śpiewania i “Vava“, czyli Warszawa. Poniżej prezentujemy wywiad z wokalistami grupy Pawłem 
Sołtysem (Pablo), Krzysztofem Flątem (Mister Reggenerator) oraz Marcinem Krasowskim (Gorg). 

Z okazji Dnia Kobiet
8 marca 2009 roku zapraszamy do 
Ośrodka Kultury w Nowej Sarzynie na 
koncert zespołu Allrounders. 
Tworzą go muzycy, którzy spotkali się 
jeszcze podczas studiów w Akademii 
Muzycznej w Łodzi. Zespół wykonuje 
muzykę instrumentalno-wokalną, według 
własnych aranżacji. 
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“Dziś w przedszkolu wielki bal, tańczy chyba tysiąc 
par”. Jak każdego roku, zgodnie z tradycją, 
w Przedszkolach Samorządowych nr 1 i 2 w Nowej 
Sarzynie oraz w przedszkolu w Woli Żarczyckiej 
zorganizowano bale karnawałowe. Tego dnia zjawiło się 
wiele zaczarowanych postaci: Królewna Śnieżka tańczyła 
z Batmanem, Biedronka z Muchomorem, Żabka 
z Bocianem, a nad wszystkimi czuwały delikatne wróżki, 
czarodziejki i inne tajemnicze postacie, znane z baśni, 
bajek i filmów. 

Tańce solo, w parach i z balonem, ludowe pieśni oraz 
atrakcyjne zabawy i konkursy - tak przedszkolaki uczciły 
karnawał. Podobnie, jak co roku – czas na balu upłynął 
bardzo przyjemnie i szybko – chyba zbyt szybko. 

Tekst i foto: Lucyna Lizak, Barbara Mścisz

Karnawał w przedszkolach

12 stycznia 2009 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Łętowskim; zdjęcie kwoty 30.000 zł z modernizacji Przedszkola nr 3 
w Nowej Sarzynie odbyła się XL sesja Rady Miejskiej. Na początku i przekazanie jej na budowę drogi w Wólce Łętowskiej; zdjęcie 
radni przyjęli porządek obrad oraz protokół z obrad XXXIX sesji. z rezerwy ogólnej kwoty 15.000 zł i przeznaczenie jej na wykonanie 
Następnie Burmistrz Robert Gnatek złożył sprawozdanie projektu dwóch pomieszczeń dydaktycznych w Szkole Podstawowej 
z działalności w okresie międzysesyjnym, w którym m.in. zaapelował w Woli Żarczyckiej; zdjęcie kwoty 20.000 zł z działu 700 (adaptacja 
do mieszkańców Miasta i Gminy do uczestnictwa w imprezach budynku Przedszkola nr 3) z przeznaczeniem na zakup dwóch 
kulturalnych, organizowanych przez Ośrodek Kultury. W dalszej kosiarek na stadiony w Woli Żarczyckiej i Łętowni; dopisanie w dziale 
części posiedzenia radni podjęli cykl uchwał w sprawie udzielenia 600 dodatkowego nr drogi (przebudowa drogi gminnej w sołectwie 
pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi Leżajskiemu oraz Miastu Łętownia - Gościniec Nr 962876 i Nr 104756); zdjęcie kwoty 10.000 
Leżajsk, a także uchwały w sprawie wspólnej realizacji inwestycji zł z adaptacji budynku po byłym Przedszkolu Nr 3 w Nowej Sarzynie 
z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Wyżej z przeznaczeniem na wykonanie chodnika obok Przedszkola 
wymieniona pomoc obejmuje m.in. wykonanie kilku projektów w Łętowni; zdjęcie kwoty 20.000 zł z działu 600 (zimowe utrzymanie 
budowy parkingów i chodników, przebudowę dwóch odcinków drogi dróg) i przeznaczenie na utrzymanie bieżące dróg w Woli Żarczyckiej.
powiatowej Łętownia – Hucisko – Maleniska oraz wsparcia Z ośmiu propozycji akceptację uzyskały: wniosek porządkowy 
finansowego projektu Radiowej Sieci Szerokopasmowej Wojewó- o dopisanie nr drogi zgłoszony przez radnego Franciszka Wilka oraz 
dztwa Podkarpackiego i Warsztatu Terapii Zajęciowej w Leżajsku. wniosek Dariusza Półćwiartka o zdjęcie kwoty 60 tysięcy złotych, 
Rada, podobnie, jak w roku ubiegłym udzieliła także pomocy przeznaczonej na budowę chodnika w Sarzynie i przekazanie jej na 
finansowej Miastu Leżajsk na organizację Festiwalu Muzyki budowę drogi w Łukowej. 
Organowej i Kameralnej oraz Festiwalu Łowieckiego. Najwa- Głos w dyskusji zabrał również Radny Wojdanowicz, chwaląc 
żniejszym punktem pierwszego posiedzenia w nowym roku była projekt budżetu, za znaczące dotacje unijne. Jeszcze nie mieliśmy tak 
procedura uchwalenia budżetu Gminy Nowa Sarzyna na 2009 rok. rozwojowego budżetu gminy - ocenił Wojdałowicz. 

Na wstępie Burmistrz Robert Gnatek przedstawił projekt Głosowanie nad budżetem odbywało się w formie imiennej. Za 
uchwały budżetowej i wykaz kluczowych zadań planowanych do przyjęciem budżetu opowiedzieli się Władysław Banaś, Andrzej 
realizacji. Deficyt budżetowy stanowi niespełna 20% założonych Jędrzejec, Andrzej Czapski, Dariusz Łata, Stanisław Kulec, Stanisław 
wydatków majątkowych, co jasno podkreśla fakt, iż kondycja finansowa Paul, Franciszka Michalec, Franciszek Wilk, Stanisław Jerzy Paul, 
Gminy jest właściwa – stwierdził burmistrz. Następnie, o pozytywnym Antoni Tudryn, Jacek Wojdałowicz, Zbigniew Młynarski oraz 
zaopiniowaniu projektu budżetu z kilkoma popra-wkami Dariusz Półćwiartek. Od głosu wstrzymali się Stanisław Bieńkowski, 
wniesionymi przez Komisję Ekonomiczno-Finansową, Rozwoju Agata Kurlej, Józef Kludys, Stanisław Pietroński, Stanisław Kurlej, 
i Porządku Publicznego poinformował Józef Kludys - jej Alfred Ryś oraz Stanisław Piechowski. Przeciw zagłosował jedynie Jan 
przewodniczący. Kolejnym punktem proceduralnym było odczytanie Fus. Tym samym radni w stosunkiem głosów 13 - za, 7 - 
przez wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Jacka Wojdałowicza wstrzymujących się i 1- przeciw uchwalili budżet Miasta i Gminy 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, po czym Nowa Sarzyna na rok 2009. Po kilkuminutowej przerwie podjęto 
nastąpiła dyskusja. jeszcze dwie uchwały. Pierwsza dotyczyła zmiany brzmienia uchwały 

Do projektu budżetu radni zgłosili następujące poprawki: zdjęcie w sprawie zasad wynajmowania lokali, wchodzących w skład 
kwoty 60.000 zł z budowy chodnika w ciągu dróg gminnych mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy. W drugiej natomiast 
nr 104707, 104709 w Sarzynie i przekazanie jej na dokończenie przyjęli sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
budowy drogi w Łukowej – przysiółek „Niemcy”; zdjęcie kwoty w 2008 roku. O założeniach budżetu na 2009 rok szczegółowo 
50.000 zł z działu 900 (urządzenie placu targowego) i przeznaczenie piszemy w osobnym artykule.
jej na dokończenie budowy drogi do cmentarza w Majdanie tekst: ps

Sprawozdanie z czterdziestej sesji Rady Miejskiej

Zabawa w Woli Żarczyckiej 
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Babcia, Dziadek i ja

Pierwsze uczniowskie doświadczenia drogą do wiedzy

Szkoły podstawowe z Nowej Sarzyny, Łętowni, Sarzyny, Jelnej, Dobór najwłaściwszych sposobów oddziaływania na dziecko 
Rudy Łańcuckiej, Wólki Łętowskiej i Woli Żarczyckiej zostały będzie wynikał ze znajomości profilu inteligencji każdego ucznia, jego 
wylosowane do Projektu “Pierwsze uczniowskie doświadczenia zainteresowań i potrzeb. Dla powodzenia projektu niezbędne jest 
drogą do wiedzy”, natomiast Szkoła Podstawowa z Tarnogóry nawiązanie ścisłej współpracy pomiędzy nauczycielem, uczniem i jego 
znajduje się na liście rezerwowej. domem rodzinnym. Tylko takie działania mogą zapewnić sukces 

Istotą projektu jest wspieranie pierwszoklasistów, nakierowane na edukacyjny i życiowy dziecka. 
ich rozwój, poprzez praktyczne działania dzieci pod kierunkiem Szczegóły, dotyczące projektu można uzyskać na stronie 
nauczyciela. Zapewni to uczniom poprawienie umiejętności internetowej: www.pierwszaki.eu.
językowych (język ojczysty i obcy), matematyczno - przyrodniczych, tekst: bw 
artystycznych i ruchowych, komunikacyjno - informacyjnych oraz 
społecznych (intra i interpersonalnych).

Praca z dziećmi prowadzona będzie podczas zajęć obowiązkowych 
i dodatkowych.

 Historię narodzenia Jezusa 
Chrystusa, w połączeniu z literaturą 
dziecięcą, można było obejrzeć 
w Szkole Podstawowej w Łętowni. 
Oprócz trzech Króli, Małego Jezuska 
odwiedzili: Jaś i Małgosia, Kopciu-
szek, Calineczka, Czerwony Kaptu-
rek, Królowa Śnieżka i wiele innych 
postaci bajkowych. 

Całe przedstawienie zostało 
wzbogacone pięknymi kolędami i pa-
storałkami przy akompaniamencie 
gitary. Spektakl przygotowali ucznio-
wie, pod okiem ks. Tomasza Flisa 
i Stanisława Jabłońskiego.

tekst i foto: A.Madej

Dzień Babci i Dzień Dziadka są szczególnymi w ciągu roku – również do zwrócenia uwagi na ich potrzeby. Dzieci w wieku 
dniami przeznaczonymi na pielęgnowanie rodzinnych więzi, ale przedszkolnym są żywym przekazem stosunków społecznych, 
również na zwrócenie uwagi na potrzeby seniorów. Warto zadbać o to, panujących w swoich rodzinach. Często bawią się w dom, przyjmują 
aby niezależnie od sytuacji rodzinnej, stały się one czasem rolę babć i dziadków. Swoimi gestami, zacho-waniem i słowami 
poświęconym na refleksje na temat relacji pomiędzy dziadkami podkreślają ich ważność i mądrość.
a wnukami. W tych dniach szczególnie istotny staje się fakt  Tradycją w Przedszkolu Samorządowym nr 1 jest organizowanie 

spotkań grupowych z udziałem dzieci i dziadków. Tak też było i w tym 
roku. 22 stycznia dzieci zaprosiły do przedszkola swoich dziadków, 
aby wspólnie świętować ten dzień. Wychowankowie wcześniej 
przygotowali piękne upominki, które wręczyli miłym gościom po 
części artystycznej. Każda grupa wiekowa wykonała coś innego, na 
miarę swoich umiejętności. Występy dzieci nagradzane były 
gromkimi brawami, a na twarzach babć i dziadków królował uśmiech, 
niejednokrotnie spłynęła łza wzruszenia.

Dzień babci zorganizowano również w Przedszkolu w Woli 
Żarczyckiej, we współpracy z Agatą Bogdan z Domu Kultury. Każda 
grupa wystąpiła z własnym programem artystycznym. Podczas 
uroczystości dzieci przedstawiły również Jasełka. Poprzez wiersze, 

docenienia wiedzy, doświadczenia i dystansu do świata, jaki mają piosenki i tańce wyraziły uczucia miłości, szacunku, sympatii 
seniorzy. Służą swoim czasem, doświadczeniem i cierpliwością. Zaraz i przywiązania do swoich babć i dziadków.
po rodzicach są najważniejszymi osobami w życiu każdego człowieka. W obu przedszkolach, po części artystycznej, goście zostali 
21 stycznia świętujemy Dzień Babci, a dzień później – Dzień zaproszeni na słodki poczęstunek.
Dziadka. To wyśmienita okazja nie tylko do złożenia im życzeń, ale Tekst: Lucyna Lizak, Barbara Mścisz, foto: Przedszkole nr 2

Nietypowe Jasełka
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Dzień Babci w Przedszkolu nr 2
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W dniach 22 i 23 stycznia 2009 roku, w Szkole Podstawowej często z wykorzystaniem instrumentów muzycznych. Konkurs 
w Łętowni odbyła się druga edycja konkurs kolęd i pastorałek pt. przebiegał dwuetapowo. Jury, w skład którego, weszli nauczyciele, 
“Anielskie Śpiewogranie”. Zgłosiło się do niej 23 solistów i 6 ze- rodzice i zaproszeni goście, wytypowało finalistów. Ostatecznie przy-
społów, w tym po raz pierwszy przedszkolaki. Każdy z uczestników, znano nagrody w trzech kategoriach: klasy 0 – III, klasy IV –VI 
we wspaniałym kostiumie prezentował swoje umiejętności wokalne, i zespoły.

Klasy 0 - III: 
I miejsce exequo – Marek Piędel -   Ib i Anna Kolano - Ia; II miejsce 
exequo – Irek Jędrek - IIIa i Maks Pasiak - “0”; III miejsce exequo – 
Kasia Wilk - ”0”i Adaś Fastnacht - “0”.
Klasy IV - VI:
I miejsce –Faustyna Piędel - VIb; II miejsce – Wiktor Kusiak - VIb; III 
miejsce – Daria Baran -VIa.

W kategorii zespoły, jury postanowiło przyznać wyróżnienie dla 
uczennic: Uli i Andżeliki Węglarz. 

Nagrody dla zwycięzców oraz pamiątkowe dyplomy dla fina-
listów wręczył dyrektor szkoły – Tomasz Sławiński. 

Organizatorami byli: Stanisław Jabłoński i ks. Tomasz Flis. Należy 
docenić trud rodziców włożony w przygotowanie dzieci.

 tekst i foto: A.Madej

Anielskie Śpiewogranie 

Zabawa Choinkowa

Studniówka w Zespole Szkół

Występ artystyczny młodzieży

Tradycją Łętowni stała się zabawa choinkowa, organizowana Po zakończeniu części artystycznej, zabawę taneczną, w szybkich 
w szkole podstawowej. Rokrocznie uczestniczy w niej wielu młodych rytmach muzyki disco, dance i pop, poprowadzili szkolni didżeje. 
i tych nieco starszych mieszkańców wsi. W tym roku odbyła się Każdy uczestnik zabawy mógł zaprezentować swoje umiejętności 
w sobotę, 31 stycznia. Imprezę rozpoczął występ uczniów, w konkursach tańca, złożyć życzenia, zamówić ulubioną piosenkę. 
przygotowany przez nauczycielki Reginę Kusiak i Lucynę Rodzice, oprócz wrażeń taneczno – muzycznych, zapewnili też swoim 
Chowaniec. Z dużym aplauzem publiczności spotkały się pociechom coś dla podniebienia. 
szóstoklasistki, które zaprezentowały układ choreograficzny Edyty Zapraszamy za rok!
Stalicy, do piosenki Lady Gaga.  tekst: A.Madej

Sobotnia noc z 24 na 25 stycznia 2009 roku, z pewnością stanie się Dzięki wszystkim osobom, które wniosły swój wkład 
źródłem wielu miłych wspomnień uczniów klas maturalnych Zespołu w organizację, impreza była wyjątkowa. Serdecznie dziękujemy 
Szkół im. I. Łukasiewicza w Nowej Sarzynie. naszym Rodzicom, którzy nam towarzyszyli i pilnowali porządku, 

Po wielu przygotowaniach, wieczorem, w pięknych, balowych Nauczycielom, bawiącym się razem z nami, zespołowi Comers, za 
strojach, tanecznym krokiem poloneza, rozpoczęliśmy studniówkę poderwanie nas do tańca, pracownikom restauracji w Domu 
Korowód par, na czele z Dyrekcją i wychowawcami klas maturalnych, Technika, za apetyczny catering i wszystkim, którzy swoją obecnością 
tradycyjnie wprowadził nas w klimat tego jedynego w swoim rodzaju uświetnili tę uroczystość. 
balu, który zapamiętamy na całe życie. Odważniejsze pary zatańczyły Tekst i foto: Anna Zygmunt
walca wiedeńskiego, a potem wszyscy udaliśmy się na kolację. 
Nastrojowe dekoracje sal, które przygotowała samodzielnie każda 
klasa, były idealnym tłem dla pamiątkowych fotografii. Wśród 
motywów przewodnich znalazły się m.in. Hawaje, Dno Morza czy 
Aleja Zakochanych Nocą.

Bawiliśmy się w sali gimnastycznej - tego wieczoru także stylowo 
odmienionej. Przygrywał nam zespół Comers. Muzyka wprost 
porywała do tańca - “Kaczuchy”, “Kankan”, “Jedzie pociąg” i inne 
popularne melodie. Najwięcej entuzjazmu wzbudziły zabawy 
towarzyskie np.. “w chusteczkę”. Dużym powodzeniem cieszyły się 
dedykacje piosenek, których adresatami byli nasi Profesorowie, jak 
i poszczególni uczniowie. Dziesięć godzin rozmów, tańca, śmiechu, 
czasu tylko dla siebie i dla swoich partnerów, potrafiły zamienić tę noc 
w marzenie... 

W ZS W NOWEJ SARZYNIE 

Pierwszy taniec - Polonez
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pomoce dydaktyczne, meble szkolne i wypo- Nie zapominajmy też o naszym drugim mieście 
sażenie. Jak sam Pan widzi – obecnie też trwa partnerskim – Dolinie. Może dla odmiany uda 
malowanie kilku pomieszczeń, korzystamy się zorganizować wymianę z Ukrainą? Jestem 
z ferii, by remonty nie kolidowały z nauką po wstępnych ustaleniach z panem Georgijem 
(rozmowa odbywa się na początku lutego – Wasylukiem (dyrektorem Dolińskiej Szkoły 
dop. red.). Specjalizowanej) i są one – mimo pewnych 

problemów do rozwiązania – optymistyczne. Ilu uczniów korzysta w chwili obecnej 
zwymienionych przez Pana sal i pracowni? Uczniowie szkoły angażują się w wiele 
J.W.: Obecnie mamy blisko 500 uczniów. przedsięwzięć, ważnych dla środowiska 

lokalnego, jak choćby młodzież zrzeszona Liczba ta zmienia się nieznacznie w trakcie roku 
w Szkolnym Klubie Wolontariatu. W jaki szkolnego, na przykład wczoraj przyjąłem do 
sposób nauczyciele pobudzają młodych szkoły uczennicę, która nie chciała dłużej 
ludzi do tak dużej aktywności społecznej?przyjeżdżać ze szkoły do domu wieczorem.
J.W.: Wiecie, to jest tak, że większości nie Proszę przybliżyć ofertę zajęć poza-
trzeba jakoś specjalnie pobudzać. Młodzi mają lekcyjnych, w których uczestniczy młodzież 
dobrze poukładane w głowach i najczęściej szkolna. 
wystarczy hasło, podpowiedź, kilka wskazó-Typowe „kółka” prowadzone są z większości 
wek, a chęć do pracy pojawia się sama. Są przedmiotów szkolnych. Mają one różny 
wrażliwi na ludzkie cierpienie, krzywdę czy charakter – przygotowują do matury, kon-
biedę i nie żałują swojego czasu dla innych. kursów przedmiotowych, poszerzają obszar 
Czasem słyszy się, że, młodzi ludzie są bierni, zainteresowań młodzieży. Prowadzimy też takie 
ale jeśli widzą sens jakiegoś działania – robią to zajęcia, jak Klub Młodego Matematyka (dla 
chętnie i dobrze.W tym roku upłynie siedem lat, od kiedy drugoklasistów z LO, którzy chodzą do klas 
Co wyróżnia Zespół Szkół od innych szkół objął Pan funkcję Dyrektora Zespołu Szkół. z matematyką w zakresie podstawowym) czy 
ponadgimnazjalnych z terenu Powiatu Jakie prace remontowe udało się dotychczas Młodzieżowy Klub Przedsiębiorczości C.D.N. 
Leżajskiego?wykonać? – Czas Dokonać Niemożliwego. Znani jeste-
J.W.: Kilka rzeczy. Pracujemy na jedną zmianę. J.W.: Najważniejszym remontem była śmy w środowisku z zajęć dodatkowych z rato-
Mamy więc po południu czas na zajęcia wykonana pod koniec 2004 roku termo- wnictwa przedmedycznego czy teatralno-
dodatkowe.modernizacja szkoły – wymieniono wszystkie dziennikarskich. Trudno nie wspomnieć o zaję-
Nie jesteśmy molochem, w którym nieznajomi okna i drzwi zewnętrzne, docieplono elewację, ciach sportowych, również obecnie, mimo ferii 
ludzie mijają się na korytarzach. Znamy się wykonano siatkę zabezpieczającą elewację od sala gimnastyczna „żyje” – trenują siatkarki, 
nawzajem, szanujemy, potrafimy szybko strony boiska. Przez te kilka lat wykonywaliśmy siatkarze, koszykarze. Słowem – dla każdego 
zareagować, jeśli sytuacja tego wymaga. To też prace remontowo-modernizacyjne o mnie- coś się znajdzie.
wszystko ma wpływ na bezpieczeństwo młode-jszym zakresie - nowy parking na terenie szkoły, W ostatnim czasie dochodziło do wymiany 
go człowieka.remont pokrycia dachowego, modernizacja uczniów z zaprzyjaźnioną szkołą w Olaine 

części obiektów sportowych. Dzięki wsparciu No i to, co w szkole najważniejsze – dobrze na Łotwie. Czy ten program ma szansę na 
Miasta i Gminy Nowa Sarzyna, półtora roku uczymy. Od początku nowej matury mamy kontynuację w przyszłości? 
temu położono nowy dywanik asfaltowy na wyższą zdawalność, niż średnie krajowe czy J.W.: To pytanie w połowie do mnie, a w poło-
drodze dojazdowej. wojewódzkie. W ostatnim roku, wśród szkół wie do Waszego szefa..., a na poważnie – szanse 

powiatu leżajskiego, to nasi licealiści zanoto-Nie da się ukryć, że obiekty szkolne nabrały na pewno są. Powiem więcej, nie tylko szanse, 
pięknego wyglądu, a co kryje się wewnątrz wali najwyższe wyniki na maturze, dostarczając jest i potrzeba takich wymian. Mają one 
szkolnego kompleksu? sobie i nam dużo satysfakcji.kolosalną wartość poznawczą – młody człowiek 
J.W.: W ciągu tych kilku lat trzykrotnie udało Jaką ofertę edukacyjną przygotowujecie dla może z bliska „dotknąć” kultury, zabytków, 
nam się skorzystać z szansy otrzymania nowych gimnazjalistów przed kolejnym rokiem obyczajów naszych przyjaciół, poznać ich życie 
pracowni komputerowych – raz z programu szkolnym? Znajdzie się w niej jakiś nowy codzienne. Znajomości nie skończyły się 

kierunek?ministerialnego i dwukrotnie z Europejskiego z chwilą odjazdu autokaru z Łotwy – młodzi 
J.W.: W ofercie na przyszły rok będą dwie Funduszu Społecznego. Razem z „unijnymi” korzystają ze Skype’a, czy Naszej Klasy, 
zasadnicze nowości. Przede wszystkim chcemy pracowniami komputerowymi otrzymaliśmy podtrzymują te kontakty i dopytują się, czy w 
reaktywować Technikum Chemiczne. Nowy też wyposażenie Multimedialnych Centrów jesieni znowu będzie wymiana, a to o czymś 
zarząd Zakładów Chemicznych podchodzi do Informacji, serwery i mobilne zestawy multi- świadczy, prawda?
tej sprawy inaczej niż poprzednicy i jest medialne. Wszystko oczywiście z odpowie- Jest tylko jeden problem – finanse. Powiedzmy 
poważnie zainteresowany kształceniem te-dnim oprogramowaniem. Dwa lata temu sobie szczerze – gdyby nie pomoc Miasta 
chników chemików w Nowej Sarzynie. urządziliśmy aulę szkolną, jej wystrój poświę- i Gminy, wymiana nie doszłaby do skutku. 
Uzgadniamy obecnie z Zakładami szczegóły ciliśmy patronowi szkoły – Ignacemu Łuka- Dzięki przychylności burmistrza nie musieli-
współpracy przy naborze i formy wsparcia siewiczowi. Niedawno dokonaliśmy remontów śmy się martwić o pieniądze na opłacenie busa, 
spółki dla tej inicjatywy. Drugą nowością jest kapitalnych sali gimnastycznej, szatni i wejścia którym nasza młodzież udała się do Olaine, czy 
oddział LO o profilu “ochrona przeciw-głównego. Odnowiliśmy wszystkie sale o autokar, który zawiózł, goszczących u nas 
pożarowa”. Tu z kolei wszechstronnej pomocy lekcyjne, do większości zakupiliśmy nowe z rewizytą Łotyszy na wycieczkę do Łańcuta.

O szkole
- z dyrektorem Zespołu Szkół im. I. Łukasiewicza w Nowej Sarzynie,

 Jackiem Wojdałowiczem, rozmawia Piotr Sowa
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przy pracach organizacyjnych udzielają wnictwa przedmedycznego), politechniczny J.W.: W bardzo prosty sposób – przyjdźcie do 
strażacy – zarówno ochotnicy, jak i zawodowcy. (z rozszerzonym zakresem matematyki, infor- nas, bo to dobra i normalna szkoła. Bo normą 

matyki i fizyki), turystyczno-ekonomiczny powinna być nauka do czternastej, a nie do Oczywiście nabór do tych dwóch oddziałów 
(z dodatkowymi zajęciami z podstaw przed- wieczora. Przyjdźcie na “Dni otwarte” w kwie-przygotowujemy we współdziałaniu ze staro-
siębiorczości) lingwistyczny (z rozszerzeniami tniu, przekonacie się, że jesteśmy szkołą przyja-stwem, Powiat Leżajski jest bowiem naszym 
z języków obcych i informatyki) oraz prawno- zną. Szkołą, w której można rozwijać swoje organem prowadzącym, a utworzenie nowego 
społeczny (z rozszerzonymi językami obcymi zainteresowania naukowe i sportowe. Szkołą, profilu kształcenia związane jest z doda-
iwiedzą o społeczeństwie). w której często organizujemy wycieczki, rajdy, tkowymi nakładami finansowymi.

wyjazdy do teatrów czy muzeów, ale też na W ofercie będzie również Technikum Ekono-Poza tym mamy w ogólniaku podobne profile, 
mecze siatkówki czy na narty. Jesteśmy po miczne, Liceum Profilowane “zarządzanie jak w latach ubiegłych, z pewnymi mody-
prostu “Szkołą blisko Ciebie”.informacją” i Zasadnicza Szkoła Zawodowa, fikacjami. Chcemy utworzyć oddział humani-

kształcąca w systemie klas wielozawodowych.  Dziękuję za rozmowę.styczny (z dodatkowymi zajęciami dziennika-
J.W.: Dziękuję i pozdrawiam czytelników rskimi i artystycznymi), biologiczno-chemi- Jak zachęcił by Pan młodzież do podjęcia 

nauki w Zespole Szkół w Nowej Sarzynie? “Azalii”.czno-fizyczny (z dodatkowymi zajęciami z rato-

W sobotę, 7 lutego, w hali Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowej Sarzynie, redaktorzy internetowych stron piłkarskich oraz 
dziennikarze sportowi, rozegrali turniej halowej piłki nożnej. Udział w nim wzięli przedstawiciele serwisów internetowych Stali Rzeszów, JKS-u 
Jarosław, Izolatora Boguchwała, Stali Mielec, Stali Kraśnik, portalu www.11.pl , Unii Nowa Sarzyna oraz redaktorzy “Dziennika Polskiego”. 
Turniej był kontynuacją ubiegłorocznego seminarium dyskusyjnego i jednocześnie podziękowaniem dla osób, które pomagają przedstawiać 
wizerunek swoich klubów sportowych. Uroczystego otwarcia i pierwszego kopnięcia piłki dokonał Burmistrz Miasta i Gminy Robert Gnatek. 
Chwilę później zgromadzeni kibice emocjonowali się zaciętymi pojedynkami, a w przerwach brali udział w konkursach prowadzonych przez 
spikera zawodów  - Sylwestera Cala. 

Po rozgrywkach w fazie grupowej przyszła kolej na spotkania rozstrzygające o losach turnieju. W meczu o siódme miejsce „Stal Rzeszów” 
pokonała “Stal Mielec” 3:1. W pierwszym półfinale faworyzowany “Dziennik Polski” uległ 4:7 “JKS-owi”, a w drugim “Unia Nowa Sarzyna” 
pokonała 2:0 reprezentantów serwisu www.11.pl. W meczu o piąte miejsce Izolator nie dał szans Stali Kraśnik, a w spotkaniu, którego stawką 
było trzecie miejsce, dziennikarze DP rzutem na taśmę pokonali www.11.pl, zdobywając zwycięskiego gola w ostatniej minucie pojedynku. 
Jeszcze bardziej dramatyczny przebieg miało spotkanie finałowe, pomiędzy gospodarzami, a “JKS Jarosław”. Po zakończeniu regulaminowego 
czasu gry, na tablicy widniał wynik 1:1, co oznaczało, że o zwycięzcy turnieju zadecyduje konkurs rzutów karnych. Dopiero ostatni strzał znalazł 
drogę do siatki i dał jarosławianom najwyższy stopień na podium. Bramkę tę zdobył Jacek Dobreńko, którego wybrano najlepszym 
zawodnikiem turnieju. Tytuł najlepszego bramkarza przyznano Piotrowi Matyskowi ze „Stali Kraśnik”. Królem strzelców został Kacper Gajdek 
z “Izolatora Boguchwała”. Nagrody i puchary wręczali Burmistrz Robert Gnatek, Prezes Unii Zbigniew Hatylak oraz prezes Silikonów Polskich 
Wojciech Czyż. Pomysłodawcą zorganizowania turnieju był wiceprezes Unii Dariusz Łata, który zadbał o każdy szczegół tej imprezy. Sukces 
organizacyjny możliwy był dzięki pomocy sponsorów:
Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna, Zakłady Chemiczne “Organika-Sarzyna” Ciech, Grupa Żywiec S.A. Browar w Leżajsku, Silikony 
Polskie, Hurtownia Sportowa Profi-Sport, Wod-Rem, MOSiR Nowa Sarzyna, Pizzeria Aniela.

tekst: ps

Redaktorzy z Jarosławia najlepsi

Mistrzostwa Miasta i Gminy w Halowej Piłce Nożnej

W niedzielę 01.02.2009 r. rozegrane zostały ostatnie mecze strzelcem w II lidze został Grzegorz Sobota - Constans Team 
Mistrzostw Miasta i Gminy Nowa Sarzyna w Halowej Piłce Nożnej, z czternastoma bramkami. 
organizowanych już po raz piąty przez MOSiR.  Na zakończenie V edycji Mistrzostw Miasta i Gminy Nowa 

 Najlepszym zespołem tegorocznej rywalizacji okazała się drużyna Sarzyna w Halowej Piłce Nożnej, zastępca burmistrza Marek Chmura 
Pizzerii Aniela. Drugie miejsce, dzięki lepszemu bilansowi bramek, wręczył najlepszym zespołom i wyróżniającym się zawodnikom 
zajął zespół Tatary PAUL, wyprzedzając o jedną bramkę weteranów puchary oraz nagrody, ufundowane przez UMiG w Nowej Sarzynie.
z Hejsa. Najskuteczniejszym strzelcem turnieju z dorobkiem tekst i foto: ps 
szesnastu bramek został Kamil Kusy (Tatary PAUL). Największe 
uznanie w oczach boiskowych rywali, w klasyfikacji na najlepszych 
zawodników, zyskał Krzysztof Cebula (Aniela), natomiast wśród 
bramkarzy, Konrad Napieralski (Calabria). 

 W II lidze zwyciężył, wywalczając bezpośredni awans do I ligi, 
kosztem drużyny Kowalstwo Kłak, zespół Team PRBK z Grobli. Na 
drugim miejscu, w końcowej klasyfikacji II ligi, uplasował się 
Constans Team z Woli Żarczyckiej, który w najbliższym czasie rozegra 
barażowy pojedynek z przedostatnim zespołem I ligi - Football Stars 
z Łętowni. Na trzecie miejsce awansowała drużyna Cyprys, dzięki 
pewnej wygranej z zespołem Silikonów. Najskuteczniejszym Zacięta rywalizacja



ADMINCUP - FOTOREPORTAŻ

Pamiątkowe zdjęcie uczestników Turnieju

Zespół www.11.pl

Drużyna portalu Unii Nowa Sarzyna

Burmistrz Robert Gnatek wręcza nagrody

Przy piłce J. Dobreńko, najlepszy zawodnik Turnieju

Mecz pomiędzy “Unią” a “Izolatorem”

foto na okładkach: Przedszkole nr 2,  ps
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